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Aanwezig: 

• Koen Decoodt  

• Johan Witters  

• Henri de Hemptinne 

• Yves Tytgat 

• Jean-Pierre Kickx 

• Joost Vermote 

• Olivier Mattheus 

• Capucine Verstraete 

• Guy Steyaert 

• Marc Rogiers  

• Bert Vagenende 

• Alain Kalmar 
 

 
Verontschuldigd: 

• Vanessa Vanhalst 

• Pascal Eggermont  

• Karleen De Rijcke 

• Tom Wauters  

• Geert Deruyck  

• Christian De Groote 

• Jacques Eichperger 

• Steven Mestdagh  
 

 
 
De Voorzitter opent de vergadering met een welkom aan iedereen. 
 
 
 

* * * 
 
 
 



 
1. Verslag vorige vergadering: 

 
Het verslag wordt goedgekeurd mits aanpassing van het bedrag van de District Grant 
die 5.000 € bedraagt ipv 50.000 €. 
 
2. Financiën 

 

o penningmeester Henri bespreekt de positieve financiële situatie  

o Fonds KBS : aangroei beperkt -  stand op heden 21.230 EUR ontvangen in 

2021.  Ook nog 8.600 EUR van vorig jaar, dus nog een 30.000 EUR 

beschikbaar. 

o Gift van de past Gouverneur, Koen Ringoot, die zich moest laten 

verontschuldigen voor de vergadering van RC Gent-Zuid en daarop liet weten 

dat hij het overschot van zijn gouverneursjaar (3.000 €) aan VOG zou storten.  

o VDK heeft 500 € gestort (door toedoen van Guy)  

o Sponsorbrief naar Vz en rotariërs en Gentse bedrijven wordt opgemaakt. 

 

 
3. Nieuws van de partners 

 

ROTARY 

o Rotary - wijnse feesten – eerste resultaten :  

▪ Minder volk, maar meer verkocht en aan duurdere prijzen, dus ok 

▪ VOG  kreeg 500 food- en wine-cheques om rechtstreeks te verkopen – 

dit is niet gebruikelijk en doorkruist de verkoop van de clubs. 

o RC Gent-Zuid – Parnassus - evaluatie : 

▪ Maaltijdvoucher-actie opgezet door Tom  – de activiteit was zeer goed  

▪ Project voorgesteld door de Gouverneur om min. 7 tot 9 clubs te 

betrekken in de strijd tegen kinderarmoede. De doelgroep is 

‘alleenstaande ouders met minstens 1 kind op jonge leeftijd – het 

betreft een pilootproject waarbij 10 tot 12 gezinnen zouden worden 

begeleid door 1 VTE expert in alle dimensies van de 

armoedeproblematiek en waarbij het de bedoeling is om na te gaan 

hoe deze gezinnen op een termijn van 3 jaar uit de generatiearmoede 

kunnen worden gehaald ) het project wordt wetenschappelijk 

ondersteund en voor de financiering wordt beroep gedaan op de 

cluster van Gentse rotaryclubs, maar ook op verschillende andere 

partners -  kostprijs : 240.000 € op 3 jaar – 1/3 rotary, 1/3 sponsors , 

1/3 officiële instanties – wat zou neerkomen op een 26.600 € voor de 

Gentse clubs of tussen de 3300 en 4400 € op jaarbasis. Los van de 

financiële steun, is er ook ondersteuning vanuit het ‘netwerk tegen 

armoede’.  Johan verwijst naar een reeds bestaand gelijkaardig project 

waar zwaar wordt op ingezet via de werking van de VZW Pelicano, 

een VZW die actief is in heel België.  Hij verwijst in dat verband naar 

kritische stemmen omdat deze projecten de kinderarmoede centraal 

stellen waardoor ouderen in armoede zich buiten spel gezet voelen. 

Bespreking : de gevraagde financiële steun, indien dit via VOG zou 

gebeuren, is niet zo groot per club, maar dit project gaat verder dan 

voedselondersteuning.  De voorzitter stelt voor om vanuit het VOG a 

priori organisatorisch te ondersteunen.  Johan wijst erop dat er 



waardevolle partners bij het project betrokken zijn en hij verwijst naar 

de twee oorzaken van kinderarmoede : generationele armoede en 

nieuwkomers (‘gekleurd’).  Hij is ervan overtuigd dat er op het vlak van 

generationele armoede grenzen kunnen worden verlegd.  

Na bespreking is het besluit dat VOG zich achter dit project schaart en 

dus wacht op verdere concrete aanvraag hierrond.  

 

KRAS 

 

o Sint-Antoniuskring vraagt om vrijwilligers voor langere periode naar hen door 

te zenden – Monique Van Poucke : 0476 50 33 19 

o Eindejaarsmaaltijden : Johan geeft aan dat tijdens recent overleg werd 

bevestigd dat de Krasdiensten verkiezen vanaf dit jaar niet verder te gaan met 

de eindejaarsmaaltijden.  Zij verkiezen doorheen het jaar te werken met 

maaltijdvouchers om zo de drempel naar de sociale restaurants te verlagen. 

Kras verwijst daarvoor  naar  ‘Kookidee en Solidariteitsfonds’ die meer en 

meer maaltijden bij hen afzetten. Kras verwijst eveneens naar de culturele 

diversiteit waardoor meer en meer mensen voor halalmaaltijden opteren.  Er 

komen ook meer en meer maaltijden via foodsavers.   Kras overweegt het 

jaarlijks Krasfeest te vervangen door een activiteit in het Zuidpark met catering 

om zo meer mensen te kunnen bereiken. Kras erkent dat er twee elementen 

meespeelden die voormelde beslissing  bemoeilijkten :  

▪ Persmoment : wat makkelijker is bij een doe-activiteit tijdens een 

beperkte periode, zoals eindejaarsmaaltijden  

▪ De waardering voor het personeel van de keuken dat terecht fier is op 

het geleverde werk. 

 

Bespreking :  

 

Henri stelt voor om, bovenop het voorstel van Kras om met maaltijdvouchers 

te werken,  alternatieven te zoeken naar Ateljee toe en hij verwijst daarbij 

naar het initiatief van het kookproject van Ateljee voor Klimrek  

 

Olivier wijst op de krappe bezetting in de eindejaarsperiode en het opzet van 

Ateljee om iets te doen in het kader van de Warmste Week.  Het wegvallen 

van de eindejaarsmaaltijden biedt op dat vlak een uitweg, maar hij wijst er 

wel op dat de medewerkers daar elk jaar met veel inzet hebben aan gewerkt 

en er ook van overtuigd waren dat ze daar veel mensen blij mee maakten.  

Via de eindejaarsmaaltijden werd VOG ook meer in beeld gebracht.  Hij geeft 

tot slot aan dat ze zelf ook al hadden overwogen om de actie eventueel naar 

een ander moment in het jaar te verleggen.  

 

Marc verwijst naar de uitgesproken positieve feedback die er was vanuit de 

verschillende partners bij het succes van de eindejaarsmaaltijden vorig jaar 

en verwondert zich erover dat nu wordt aangegeven dat deze geen 

meerwaarde zouden bieden.  Hij verwijst naar de mooie samenwerking die 

dit oplevert, de kracht van het persmoment en geeft aan dat hij persoonlijk 

minder te vinden is voor het door Kras voorgestelde initiatief dat volgens 

hem onvoldoende rijp is.  De voorzitter repliceert dat de door Kras geuite  

bedenkingen niet nieuw zijn en ook in voorgaande jaren al werden geuit in 

het bestuur. 



 

Jean-Pierre stelt voor bij de Krasdiensten na te vragen of er nog diensten 

zijn die wel vragende partij zijn voor eindejaarsmaaltijden. Johan repliceert 

dat als men dit zou vragen aan die diensten, er wellicht diensten zullen zijn 

die zullen aangeven vragende partij te zijn, maar dat ook deze diensten 

niettemin het gebrek aan meerwaarde erkennen.  

 

 

Conclusie : de formule van eindejaarsmaaltijden wordt stopgezet, maar als er 

vraag is naar bereide maaltijden door diensten tijdens de eindejaarsperiode of op 

andere momenten dan kan dat nog.  Er wordt gevraagd aan Kras om dat ook zo 

mee te delen aan de Krasdiensten en mee te helpen zoeken naar alternatieven 

die wel een meerwaarde bieden in het breed bereiken van de doelgroepen èn die 

een samenwerking tussen Kras en Ateljee mogelijk maken.  Momenteel noteren 

we twee alternatieven : de maaltijdvouchers en eventueel het jaarlijkse Krasfeest, 

waarbij gevraagd wordt om als er dergelijke grootschalige initiatieven zouden 

komen, deze te proberen toeleiden naar Ateljee, hetzij ter plaatse, hetzij met 

levering.  

 

ATELJEE 

 

o Geen nieuws 

 

4. Aanvragen ondersteuning 

 
 

KRAS – totaalbedrag aanvragen :  

 

o klassieke aanvragen – totaal : 2.654 € - er ontbraken 2 aanvragen bij dit 

bedrag – akkoord om te betalen min maaltijdbonnen (zie volgend punt) 

o De Sluis/onze thuis gaf maaltijdbonnen door , gaat om ‘maaltijdbonnen voor 

kinderen’, maar was foutje in levering want er waren ‘maaltijdbonnen voor 

volwassenen’ gevraagd  – is factuur van 106 € die via Geert verrekend wordt  

(zie vorig punt). 

o Koelkast Bloemekenswijk – leveringsproblemen, dus is er nog niet . 

o Koelcellen bestellen 

o Enchanté – brooddoosnodig.be – vraag per mail aan Henri die uitleg geeft – 

zorgt ervoor dat in eethuizen/hotels mensen bereid zijn iets meer te betalen 

voor iemand die in nood is – er wordt een overzicht van de kostenverdeling 

gegeven.  Henri heeft hun uitgenodigd een budget op te maken om op basis 

daarvan mogelijke steun te bespreken.  Katrien Verbeke (Let Us) en Marie 

Haspeslagh (Enchanté) hebben hierover gesproken tijdens de vergadering in 

de Parnassus.   Dit project gaat door in de scholengemeenschap SKOG en 

RC Gent-Zuid is bereid om te ondersteunen. Johan geeft aan dat men in de 

Stad Gent daar reeds structureel rond werkt (de ‘nulfactuur’) en hij geeft aan 

niet in te zien wat dit project zou kunnen bijbrengen. De werking van de Stad 

Gent concentreert zich echter op de stadsscholen en de SKOG maakt deel uit 

van het Vrij Onderwijs.  Johan geeft aan dat hij bij Karleen, die dit domein 

goed kent, verder zal informeren. Hij zal hierop terugkomen in de volgende 

vergadering. De voorzitter besluit dat als er meerdere toegangen zijn om een 



oplossing te bieden, dit een pluspunt is omdat dit een bredere aanpak 

mogelijk maakt.  

 

ATELJEE 

 
o materiaal Klimrek project : 5.568,29 € : Olivier : dit schooljaar gestart – 4 

kandidaten mochten meedingen om het proefproject van gratis warme 

schoolmaaltijden aan te bieden aan kleuters (concept van lege brooddoos 

vermijden) en nagaan of dit loopt en later kan uitgebreid worden – Ateljee 

heeft dan maaltijden voor de eerste keer geleverd – moesten ook enkel 

veggie-maaltijden bij zijn – keuze is op ateljee gevallen – zijn op 20 september 

gestart met de eerste leveringen – leveren momenteel 85 maaltijden – na 

schoolvakantie wordt dit aantal nog aanzienlijk uitgebreid – worden samen 

met de juf in de klas genuttigd, wat overblijft gaat naar lager onderwijs – 

schrijnende toestanden van kinderen die helemaal geen voedsel meekrijgen – 

loopt goed – school is ook tevreden – Ateljee kocht het materiaal voor dit 

project en wil ook bestek, glazen en borden voor zich nemen (met steun van 

VOG?) – directrice zou graag uitbreiden naar lager onderwijs en hoopt dat dit 

structureel is – Ateljee wil dat dit schooljaar laten slagen, ook al is het een 

kleine extra-belasting – Stad Gent subsidieert de school en de school betaalt 

dan de factuur aan Ateljee – aangekochte materiaal, m.u.v. glazen en bestek, 

blijft eigendom van Ateljee –  

Reactie Johan : is school in Gent die daar het meest voor in aanmerking komt 

en volgens Karleen (reactie per mail) is het goed dat aan kansarme kleuters 

goede maaltijden kunnen worden aangeboden. Maar de laagste prijs die 

Ateljee kon aanbieden, komt doordat ze voor de aankoop van materiaal op 

VOG rekenen.  Olivier ontkent dit en geeft aan dat Ateljee zelf het materiaal 

zal aankopen indien nodig.   

Conclusie : wij gaan akkoord om het project voor 100 % van het bedrag te 

ondersteunen. 

o Bain-marie in keuken van Balenmagazijn – bij start geïnstalleerd door Stad 

Gent – Olivier : is bain-marie die op hete lucht werkt – is bain-marie die in 

inkom restaurant staat en hete lucht gaat verloren van zodra deze open wordt 

gedaan – was aanbesteding door de stad waar de grote leveranciers op 

afkomen.  Wacht nog op een offerte voor een vervanging .  Conclusie : houdt 

het in beraad 

o Opstarten van Sociaal Restaurant De Punt : probleem van levering van 

materiaal zorgt voor uitstel 

o RC Gent-Zuid : 22 fietsen aangekocht bij Trans-Fair Ateljee, zelf ter plaatste 

gebracht – fietsen waren 100 % in orde – was wachttijd door het ontbreken 

van materiaal – JPK : bevestigt, daar fiets kopen is heel goede service 

 
 

5. Acties 

 

o Donaties – studenten/vrijwilligers 

▪ Koffie – chocolaatjes – 2 grote dozen van kledingwinkel Marina Rinaldi 

▪ Soepdonatie – Wolven – De kangoeroes FOS Scouts 

▪ Primark : grote hoeveelheid – af te halen – sokken, ondergoed, 

kinderkledij 

▪ 2 paletten Drank van Cycling Vlaanderen – Fanta en Cola 



o Gesprekken ; 

▪ Kookidee : Koen en Guy spreken af om er naartoe te gaan 

▪ Gesprek met 3 studenten Lyceum op 8.10 

▪ 22.02 – causerie op de middag bij Gent-haven 

 
6. Varia 

 

o Babymelk : Henri sprak er Rudy Coddens over aan op het wijnweekend en 

zal hem in aansluiting daarop een mail toesturen.   

o Fietsen – cfr. vraag Johan tijdens vorige vergadering – 3 kinderfietsen voor 

een gezin – Joost vraagt aan Johan om hem meer concrete info over te 

maken zodat hij dit binnen Rotaract kan aankaarten. 

o Non take up van rechten : Marc verwijst naar zijn mededeling in de vorige 

vergadering m.b.t. de mogelijkheid om de Rijksdienst voor Arbeidsvoorziening 

te contacteren i.k.v. de aanpak van de non-take up van rechten door sociaal 

verzekerden.  Aansluitend hierop deelt hij mee dat er inmiddels is afgesproken 

bij de RVA dat elk werkloosheidsbureau op lokaal vlak overlegt met 

armoedeorganisaties om deze problematiek in kaart te brengen.  Hij geeft aan 

dat dit overleg structureel zal worden gepland met een representatieve 

armoedeorganisatie en nationaal worden gecoördineerd door één van zijn 

directies.  Hij wijst er ook op dat o.m. de lokale directeur van het 

werkloosheidsbureau, mevr. Mieke Jaenen, zich spontaan achter dit initiatief 

schaarde en dus in de toekomst daarover kan gecontacteerd worden. 

 
 
Einde vergadering 22h20. 
 
 
Marc Rogiers 
Secretaris 

- Volgende bestuursorganen zullen doorgaan op: 

o dinsdag 23 november om 20.00 uur 

o dinsdag 21 december om 20.00 uur 

o Locaties worden later vastgelegd en medegedeeld 

 


